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      Incheiat astăzi 01.04.2022  în şedinţa extraordinară a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin Dispoziţia 

primarului nr. 54/28.03.2022. 

           In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca  la şedinţă participă  toți cei 11 

consilieri locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , domnul 

consilier personal - cabinet primar , Deca Ion şi doamna Balan Raluca Ana -secretarul general al 

comunei Mioarele ; 

- Invitata –doamna consilier superior Pirnuta Steliana  

    

    Domnul presedinte de sedinta Contor Romica   , prezinta proiectul ordinii de zi : 

 

1. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea strategiei de dezvoltare a comunei Mioarele 
pentru anii 2021 -2027   
                                                                                  Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar 

2.  Proiect de hotarare privind  suplimentarea sumei necesare   pentru obiectivul ,, Dotare 
Serviciu de Gospodarire comunala , comuna  Mioarele , judetul Arges – prin achizitia de 
utilaje si echipamente  ,  din fondul de rulment  . 
                                                                                Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar 

 
3.  Proiect de hotarare cu privire la aprobarea demararii  procedura achizitie cladire  ,,  
Cooperativa Mioarele ,, 
                                                                                Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar 

 
4 .Raport anual al primarului, privind starea economica sociala si de mediu ,a comunei 
Mioarele ,  conform art. 155, alin. (3), lit. a, din  O.U.G. 57/2019 cu privire la modificarile si 
completarile codului administrativ   .                                                                                                        
 
5. Alte probleme de interes public local .  
 
                   
Se supune la vot aprobarea proiectului ordinii de zi . Votul este unanim., 11 voturi 
pentru ; 

 

      Domnul presedinte trece la primul punct de pe ordinea de zi: 



1 Proiect de hotărâre  privind  aprobarea strategiei de dezvoltare a comunei Mioarele 
pentru anii 2021 -2027   
 
 Domnul presedinte de sedinta Contor Romica : Daca sunt discutii .. 

Domnul consilier Jinga Valeriu : Pentru ca n am apucat sa o studiez , o sa o iau sa o studiez , 

nu sunt impotriva doar as vrea sa o studiez  mai in detaliu . 

Domnul consilier Postoaca : La pagina 93 , este o greseala , s a copiat mecanic si au ramas anii 

anteriori . 

Domnul consilier personal primar Deca : Da ,  s a copiat gresit . Insa cuprinsul strategiei are  

informatii gresite :De exemplu in ceea ce priveste alimentarea cu apa ,nu exista apa in comuna ? 

cine citeste stategia,  asta citeste , ca nu exista apa in comuna , calitatea apei nu e buna , valorile 

sunt trecute eronat pe zero . E o problema serioasa , daca cineva vrea sa cumpere teren si sa se 

mute la noi , citind strategia , ce zice ..n au apa si aia care este , nu e potabila . 

Alta problema : nu se specifica nimic despre agricultura , despre cresterea animalelor . Eu in 

calitate de cetatean al comunei si crescator de animale cred ca ar fi trebuit specificat , este o 

trasatura importanta a comunei .Si inca o problema : pretul ?? De ce s a facut la pretul acesta ? 

Domnul Jinga : Cine a facut -o ? 

Doamna contabila : Am contractat o firma ! 

Domnul consilier personal primar  Deca : Sunt oferte pe mail , mult mai mici . 

Domnul consilier Jinga : Domnilor daca sunt probleme cu aceasta  strategie , haideti sa amanam 

, sa o chemam pe doamna care a redactat o , sa o consultam , sa expunem neregularitatile 

Domnul primar ; O sa fac eu asta . O sa ma duc la doamna care s a ocupat si o s o rog sa faca 

modificarile sesizate de dumneavoastra .  

Domnul presedinta Contor :  Supunem la vot ..amanam sau votam ?? 

Domnul Jinga : Daca se fac modificarile , votam . 

Domnul consilier Postoaca : Greselile se pot repara , sunt copiate mecanic.  

 
Hotararea nr 21   s a votat cu 11 voturi pentru . 

     

  Domnul presedinte trece la al doilea  punct de pe ordinea de zi: 
 
2.  Proiect de hotarare privind  suplimentarea sumei necesare   pentru obiectivul ,, Dotare 
Serviciu de Gospodarire comunala , comuna  Mioarele , judetul Arges – prin achizitia de 
utilaje si echipamente  ,  din fondul de rulment  . 
                                                                                Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar 
Domnul primar : Da . Problema tractorului . Nu s a inscris nimeni la licitatie , s a reluat 

procedura si ne mai trebuie bani .Au crescut preturile , in jur de 2 miliarde ne ar mai trebui  

Am facut solicitare de oferte , inca n au venit toate . 

Domnul consilier Postoaca : Trebuie respectat proiectul ! 

Domnul consilier Iosif Gheorghe : Domnule primar , avem banii astia sa i dam ?? 

Domnul primar :Da , avem !  Asteptam si restul de oferte poate vor fi mai bune . 

Domnul consilier Postoaca : Atunci sa asteptam sa vedem si celelalte oferte .  

Domnul primar : O sa facem o de indata cand vor veni si propun sa amanam acum votul la 

acest proiect de hotarare . 

Domnul presedinte de sedinta : Deci amanam ? 
 Proiectul de hotarare nu a fost supus la vot ,  s a amanat pana la primirea unor noi oferte . 



     

  Domnul presedinte trece la al treilea   punct de pe ordinea de zi: 
3.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea demararii  procedura achizitie cladire  ,,  
Cooperativa Mioarele ,, 
 

Domnul primar : Am mai discutat despre asta .  Am vorbit cu proprietarii cladirii si ar fi de 

acord sa ne o dea noua . O sa facem un dispensar uman  si sus camera de locuit pentru cadrele 

medicale .Trebuie luat in calcul populatia imbatranita si nevoia permanenta de servicii medicale . 

Costurile pentru reablitare vor fi mult mai mici decat pentru o constructive noua . Nici nu prea 

avem teren pentru o constructie noua . 

Nemaifiind discutii se supune la vot  

 
Hotararea nr 22  s a votat cu 11 voturi pentru  
 

      Domnul presedinte trece la al patrulea   punct de pe ordinea de zi: 
4. Raport anual al primarului, privind starea economica sociala si de mediu ,a comunei 
Mioarele ,  conform art. 155, alin. (3), lit. a, din  O.U.G. 57/2019 cu privire la modificarile si 
completarile codului administrativ   .                                                                                                        
Domnul primar Am scris asa pe scurt  raportul anual pe subpuncte si va voi da lamuriri acolo 

unde este cazul . Majoritatea stiti care sunt si proiectele aflate in desfasurare  , cunoasteti situatia  

 

Racordare la Sistemul public de  la alimentare cu apa  a  Ulitei  Jinga Petre –sat Chilii  

Pietruire drum Chilii  

Suplimentare sursa de apa -  sat Chilii 

Reparatie drum comunal Matau-Chilii  

Reparatie drum comunal Matau-Suslanesti , Suhar 1-2 , Stroiasca 

Reparat pod  Munteni  

Reparatii  camin cultural  Suslanesti  (usi , ferestre)  

Reparatii drumuri laterale Suslanesti  si Matau -pietruire 

Extindere alimentare cu apa sat Suslanesti (captare izvor Vladai) 

Solicitare privind includerea  in Programul National de Constructii  de Interes public  sau 

Social , Subprogramul  “Lucrari  in prima urgenta” pentru obiectivul de investitii  

“Refacere drum comunal D.C.Matau –Suslanesti, comuna Mioarele , jud. Arges ” 

deteriorat  din cauza ploilor abundente  cazute in luna iunie 2021 

Solicitare privind  includerea in Programul National de Constructii de Interes Public sau 

Social , Subprogramul  “Lucrari in prima urgenta ” pentru obiectivul de investitii  

“Refacere  drum (Ulita Stroiasca ) in urma fenomenelor hodrometeorologice  periculoase 

din luna mai 2021  

Promovat   investitie   “Alimentare cu apa  in comuna Mioarele –Aductiune  si 

inmagazinare cu apa –jud. Arges  pe Programul  National de Investitii Anghel Saligny.  

Promovat  investitie “Modernizare drum comunal DC Matau  36 (DJ 737 )  -Suslanesti 

(D.N. 73 D) km 0 -000 -  3 +780  , in comuna Mioarele , judetul Arges, pe Programul 
National de Investitii Anghel Saligny 

Executat cale de acces provizorie  pentru gospodaria Teusan ,   prin proprietatea  

locuitorului Sulca Ion   

Executat  capace la bazinele de apa din localitate  



Reparat drum Pietris  pana la fam . Negoescu Gheorghe  

Reparat toalete la Camin cultural Matau  si Dispensar uman Matau  

Reparat fantana  si gardul la fantana Sarmiza Alimanisteanu  

Reparatii la  Monumentul eroilor  

Intretinere  iluminat public . 

Executat  scari la intrarea in primarie  

Taiat vegetatie pe drumurile publice  

Aprovizionat  institutiile publice  din localitate ,  cu lemne pentru iarna  

Aprovizionat material antiderapant  pentru iarna  

Interventii  la avariile  produse la Sistemul de alimentare cu apa al localitatii .  

Sponsorizare piatra calcar  de catre  Holcim  Valea Mare-Pravat   pentru intretinere 

drumuri comunale  

Aprovizionare  cu piatra calcar  din cariera  

 

Extindere supraveghere video in localitate  

Continuat  executare documentatie  pentru P.U.G.  

Promovare personal  in cadrul organigramei  primariei ca urmare a ocuparii posturilor 

vacante   sau a  sustinerii examenului de promovare in grad  

Evaluat sistem informational la nivelul institutiei  si reluat  Contract de asociere cu  

Consiliul Juetean Arges  si Ara Soft Group SRL  -Pitesti  

Reparatie  salii  de sport  Scoala Gimnaziala Mioarele  

 Actualizare proiect Imbracaminte asfaltica usoara   pe drumuri de interes local    

Intocmire  documentatie pentru licitatie   la obiectivul de investitie  “Imbracaminte 

asfaltica usoara pe drumuri de interes public local  

Intocmire  documentatie  pentru licitatie  la obiectivul  “Achizitie tractor ”. 

 Legat   si aranjat  arhiva  si rafturi  

Masuratori topografice  la DC 36 Matau –Suslanesti  

Intocmire studiu de fezabilitate  alimentare cu apa     din sursa Mun. Campulung   

Alimentare cu apa sat Suslanesti  -extindere  

  Asfaltare ulite comunale   in anul 2022  

Salubritate  

Ajutoare pentru incalzire  

Strategia de dezvoltare a comunei pe perioada 2021-2027  

Refacere documentatie achizitie tractor    

 

Discutii referitare la punctele de interes : drumuri , alimentarea cu apa , extinderea 

alimentarii cu apa , intretinere iluminat public ,pietruirea drumurilor ,  
Domnul primar : A fost un an greu dar bun , stiti de banii alocati de guvern  aproximativ 

10 miliarde , care ne ajuta foarte mult . 

   Nemaifiind discutii domnul presedinte trece la al cincilea  punct de pe ordinea de zi: 
5. Alte probleme de interes public local .  
Domnul consilier Postoaca : A predat fostul secretar, actualului ?  
Domnul consilier personal Deca : Eu da , nu stiu ce a fost dupa mine . 

Domnul primar : Domnul Deca se mai ocupa de problemele nerezolvate de pe fond 

funciar . Sunt destule nereguli acolo . 



Domnul consilier Deca : Haideti sa va spun la ce am lucrat azi . Pregatesc pentru 
cadastrul general si avem foarte multi proprietari de terenuri care locuiesc in  Valenii de 

Dambovita , Stoenesti , Leresti ,Valea Mare Pravat  care nu au terenurile inscrise in rol la 
noi . Am facut adrese catre toate primariile sa ne ajute sa i identificam pe proprietari , 

mostenitorii lor si o sa merg impreuna  cu doamna secretar sa i instiintam sa intre in 
legalitate . 

Domnul consilier Dobrin : Care este stadiul lucrarii de alimentare cu apa la Suslanesti  

Domnul primar : Avem demersuri facute  dar stai ba dupa curent electric , ba dupa avize 
, oricum lucrurile se misca . 

Domnul consilier Dobrin : Asfaltarile la Suslanesti ?Ce asfaltari avem din ce ati spus ? 
Domnul primar : Am actualizat si acolo devizele . 

Domnul consilier Dobrin : Terenul de sport ? E pacat pentru ce avem deja realizat acolo  
Domnul primar : Da ! Si scoala trebuie s o stricam , sa adunam mizeria si sa facem curat  

Domnul consilier Postoaca : Terenul era de volei , nu de fotbal . 

Domnul primar : Punem plase pe margine si mai reparam pe unde e necesar . 
Domnul consilier Dobrin : Hidrantul de apa ? Au fost incendii , au venit de la Rucar , 

trece Argeselul pe langa noi si noi nu avem apa .Ar trebui achizitionate 2-3 atomizoare . 
Sunt foarte bune . 

Domnul consilier Postoaca : Cu hidrantul trebuie neaparat rezolvat . Apa nepotabila 
stinge focul , nu mai pot trage din garla , pompierii au venit dupa ce s a stins focul  

Domnul consilier Iosif Gheorghe : Trebuie cosit vara , ei nu cosesc si primavara da foc 

si apoi pune lumea in alerta  
Domnul consilier Dobrin : Focul a plecat dinspre izlazul Jugureanu . Se vede unde au 

facut o vatra de foc  
Domnul primar : Si o tigara daca arunca , lua foc .Am stins focul cu foc , pana la urma . 

Domnul consilier Dobrin : Atomizoare ! Foarte eficiente ! 
Domnul consilier Iosif Gheorghe : Ce facem cu drumul asta ? Albesti ul l a facut , ne 

rupem masinile . 

Domnul primar : Saptamana asta am vorbit dar ...am doar promisiuni deocamdata .de 
reparat trebuie sa l reparam . 

 
 

Nemaifiind discutii , se declara sedinta inchisa la ora 18,15 . 
 

Presedinte de sedinta                                                     Secretar general comuna 
Contor Romica                                                               Balan Raluca Ana  


